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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 5, ktoré sa konalo  

dňa 05. septembra 2019 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Mgr. Henrich Barilla  

Marián Cvaniga 

Ing. Ján Fridman 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová  -  správa daní a poplatkov 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

Riaditeľka ZŠ s MŠ Šuňava: PaedDr. Anna Hroboňová 

 

Písomne sa ospravedlnili: Ján Gorka, Miroslav Čuba 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2.  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3.  Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

4. Súhrnná správa riaditeľky Základnej školy s materskou školou Šuňava PaedDr. Anny 

Hroboňovej za uplynulý školský rok a o legislatívnych zmenách. 

5. Projekt „Predchádzanie vzniku odpadu kompostovaním“ 

a) dodávka záhradných kompostérov a distribúcia do domácností v rámci projektu, 

b) informácia o kontrole na mieste riadiacim orgánom ministerstva. 

6. Rozšírenie vodovodnej siete na ul. Lúčna a Tatranská – informácia o výbere 

dodávateľa a začatí prác na výstavbe. 

7. Havarijný stav na streche kultúrneho domu 

a) informácia o nutnosti výmeny celej strechy kvôli zatekaniu, 

b) schválenie finančných prostriedkov na výmenu strechy, 

c) informácia o výbere dodávateľa na výmenu strechy KD. 

8. Ihrisko v materskej škole 

a) informácia o doplnení detského ihriska, 

b) úprava pieskoviska a urobenie nových schodov k hernej zostave. 

9. Rozpočtové opatrenie č. 2/2019. 

10. Havarijný stav mostíka na ulicu Cintorínska. 

11. Geometrické plány na majetkovoprávne vysporiadanie miestnych komunikácií na 

ulici Š. Šmálika a Tatranskej. 

12. Žiadosť Poľovníckeho združenia o dotáciu. 

13. Informácia o e-mailovej komunikácií s pani Luciou Bérešovou vo veci návštevy 

zahraničného zboru v našej obci 
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a) ponuka vystúpenia Singfonia de Barcelona v októbri 2019, 

b) schválenie finančných prostriedkov na návštevu zahraničného zboru. 

14. Interpelácie poslancov. 

15. Rôzne. 

16. Diskusia. 

17. Záver. 

 

 

Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu rokovaní OZ. 

Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce, 

hlavná kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu a občania z obce. Písomne sa 

ospravedlnili poslanci Ján Gorka a Miroslav Čuba. Prítomná bola aj riaditeľka Základnej 

školy s materskou školou Šuňava, PaedDr. Anna Hroboňová 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu. Otvoril ho 

starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. Poslanci k prednesenému návrhu programu nemali doplňujúce 

návrhy a s uvedeným programom súhlasili. 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po privítaní starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice Mgr. Henricha Barillu a Ing. Jána Fridmana . Poslanci následne 

hlasovali za návrhovú komisiu v zložení Martin Mišianik a Matúš Cvaniga. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Mgr. Henrich Barilla, Ing. Ján Fridman  

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Martin Mišianik, Matúš Cvaniga 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 57/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách.  

 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Predniesla 

svoju správu z vykonaných kontrol. Hovorila o kontrole plnenia uznesení zo zasadania OZ č. 
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4, o kontrole konsolidovanej účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2018 a kontrole 

správnych poplatkov. Celú správu dostali poslanci spolu s materiálmi na zasadanie.   

Po jej vystúpení nasledovala rozprava k uvedenému bodu. V rozprave neboli 

príspevky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra obce o vykonaných kontrolách 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 58/2019 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 58/2019 bolo schválené. 

BOD č. 4 Súhrnná správa riaditeľky Základnej školy s materskou školou Šuňava 
PaedDr. Anny Hroboňovej za uplynulý školský rok a o legislatívnych zmenách 

 

V tomto bode vystúpila riaditeľka ZŠ s MŠ Šuňava PaedDr. Anna Hroboňová. 

Hovorila o vzdelávacom programe na škole a o zmenách, ktoré priniesol nový školský rok. 

Školu navštevuje 163 žiakov. Začína sa stúpajúca tendencia žiakov čo vidieť na prvom stupni. 

Hovorila o výsledkoch testovania piatakov – primárneho vzdelávania.  V Slovenskom jazyku 

to bola 66,7 % úspešnosť (celoštátny priemer bol 58 %), Matematika 58,7 % (celoslovenský 

priemer 59,3 %). Taktiež výborne dopadlo testovanie deviatakov. Zo škôl popradského 

okresu, bola naša základná škola na 10. mieste. Úspešnosť T9 v našej škole bola: Slovenský 

jazyk – 66,7 % (celoslovenský priemer bol 62,3 %), Matematika – 73,8 % (celoslovenský 

priemer 61,3 %). Čo sa týka predprimárneho vzdelávania detí v MŠ, riaditeľka konštatovala, 

že deti sú pripravené na nástup do 1. ročníka veľmi dobre.  Vo svojej správe taktiež 

informovala poslancov, že všetci učitelia v škole sú kvalifikovaní. Každý učiteľ má svoju 

aprobáciu a potom si dopĺňa úväzok o ďalšie predmety. Škola je odborne vybavená a deti sa 

kvalitne pripravujú na ďalšie štúdium čo neskôr vidieť na stredných školách. Škola má na 

vysokej úrovni informačnú techniku, moderné učebné pomôcky a vybavenie (projektory, 

interaktívne tabule, jazyková učebňa, fyzikálno-chemické laboratórium).  

Okrem vzdelávacieho procesu sa škola zapája aj do rôznych aktivít. Bolo to aj 

uchádzanie sa o dotáciu z nadačného fondu COOP Jednota, kde sa uchádzali aj ďalšie 

projekty z obce. Riaditeľka tu konštatovala, že i keď škola nezískala dotáciu už len tým, že sa 

zapojila dala možnosť získať dotáciu akémukoľvek projektu tu v obci. Riaditeľka ďalej 

hovorila o uchádzanie sa školy o dotáciu od firmy Henkel. Z uvedenej dotácie by chcela 

urobiť technické dielne (v priestoroch kotolne). Škola a jej žiaci sa pravidelne zapájajú do 

športových súťaží (florbal, vybíjaná, futbal), taktiež sú to vedomostné súťaže, umelecké 

súťaže. V škole pôsobí veľa krúžkov, ktoré následne uskutočňujú rôzne aktivity (Andersenova 

noc, či účasť na Divadelnej Šuňave – dramatický krúžok).  

Škola sa neustále zdokonaľuje a stále rieši  aj mnohé prevádzkové záležitosti – 

výmena svietidiel, výmena čerpadla na studni a pod. . Škola zaviedla školský rozhlas a nový 

zvonček. Zmena nastala aj v spôsobe financovania obedov pre žiakov – obedy zadarmo. 

Z tohto dôvodu škola musela zabezpečiť ďalšie dovybavenie školskej jedálne a prijať ďalšiu 

pracovnú silu do kuchyne. Celkovo sa v škole stravuje 230 stravníkov. Cudzí stravníci sa už 
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nestravujú. Taktiež sa uvažuje o posun do vyššieho finančného pásma, kde by rodičia žiakov 

na I. stupni mali za obed doplatiť 0,01 eur a na II. stupni 0,10 eur. Je to hlavne preto, aby 

strava žiakov bola pestrejšia a lepšie sa dá pracovať s vyššími sadzbami ako len v rozmedzí 

1,20 eur.  

Riaditeľka hovorila aj o novom vybavení školského dvora v materskej škole o herné 

zostavy za čo chce poďakovať starostovi obce aj zastupiteľstvu.  

Po vystúpení pani riaditeľky nasledovala rozprava. V rozprave sa pýtala poslankyňa 

Ing. M. Ilenčíková na dotazník, ktorý vypĺňali rodičia koncom minulého šk. roka. Išlo 

o dotazník zameraný na školu a na úroveň školy. A taktiež sa pýtala ako sa bude riešiť 

odhlasovanie žiakov z obedov a či bolo vyhovené všetkým žiadostiach o prijatie do MŠ? 

Riaditeľka reagovala, že išlo o dotazník, ktorý vypracoval zástupca p. Barilla, nakoľko 

výsledok dotazníka je zapracovaný do záverečnej práce zástupcu, v rámci dovzdelávania. 90 

% dotazovaných rodičov bolo spokojných s úrovňou školy, viacerí žiadali viac telocviku pre 

deti, či zlepšenie úrovne jedálnička v šk. jedálni. Jeden dotazník bol veľmi negatívny avšak 

žiadne konštruktívne návrhy na riešenia.  

Riaditeľka taktiež hovorila, že na najbližšom rodičovskom združení bude rodičom 

navrhovať finančný posun do 3. pásma pri obedoch a taktiež dohodne pravidlá pri 

odhlasovaní z obedov. Čo sa týka materskej školy tak všetkým žiadostiam rodičov detí, ktoré 

do septembra 2019 dovŕšia 3 roky, bolo vyhovené. 

Ďalšie príspevky v rozprave už neboli a poslanci preto hlasovali za uznesenie:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

súhrnnú správu riaditeľky Základnej školy s materskou školou Šuňava PaedDr. Anny 

Hroboňovej za uplynulý školský rok a o legislatívnych zmenách.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 59/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 5 Projekt „Predchádzanie vzniku odpadu kompostovaním“ 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali  projektu „Predchádzanie vzniku odpadu 

kompostovaním“, o ktorom informoval starosta obce Stanislav Kubaský. 

Starosta hovoril o kontrole, ktorá sa uskutočnila 16. augusta 2019. Išlo o finančnú kontrolu. 

Táto kontrola bola veľmi dôležitá, nakoľko po nej mohlo dôjsť k odoslaniu finančných 

prostriedkov z platobnej agentúry a následné zaplatenie faktúry za dodané kompostéry. 

Záznam z kontroly bol doručený 30.08.2019 a záver bol „bez zistení“. To znamená, že obec 

môže začať aj s distribúciou do domácností.  Pripomienky v rozprave neboli a poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) informáciu o dodávke záhradných kompostérov v celkovej hodnote 85 410,-- eur od 

dodávateľa MEVA-SK s.r.o. Rožňava na obec a spôsob ich následnej distribúcie do 

domácností, 
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b) informáciu o kontrole na mieste riadiacim orgánom príslušného ministerstva, so 

záverom kontroly – bez zistení nedostatkov. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 60/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 Rozšírenie vodovodnej siete na ul. Lúčna a Tatranská 

 

 V tomto bode vystúpil starosta obce, Stanislav Kubaský. Zastupiteľstvo informoval 

o postupe na projekte rozšírenia vodovodnej siete na ulici Lúčna a Tatranská. Práce by sa mali 

začať po 25. septembri 2019. Zároveň hovoril aj o tom, že samotná stavba bude odovzdaná do 

správy Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a.s.,  Poprad, nakoľko ide o spoločnú investíciu 

s vodárenskou spoločnosťou. Verejné obstarávania na výkopové práce obec uskutočnila 

a vyhrala najnižšia ponúknutá suma vo výške 8 049 eur. Víťazom sa stal miestny podnikateľ 

Juraj Muranský. Taktiež výberové konanie na svoju časť stavby uskutoční vodárenská 

spoločnosť do 20.09.2019. V rozprave neboli k bodu žiadne príspevky a tak poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o výbere dodávateľa a začatí výkopových prác po 25.09.2019 na výstavbe 

„Rozšírenie vodovodnej siete na ul. Lúčna a Tatranská“ 

B: súhlasí 

s postúpením práv a povinností investora k stavbám v rozsahu a za podmienok podľa Zmluvy 

o postúpení práv a povinností investora k stavbe s Podtatranskou vodárenskou spoločnosťou, 

a.s., Poprad. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 61/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 7 Havarijný stav na streche kultúrneho domu 

 

 V tomto bode vystúpil znovu starosta obce Stanislav Kubaský. Informoval poslancov 

o havarijnom stave strechy kultúrneho domu. Pri veľmi výdatných a intenzívnych dažďoch 

cez strechu preteká a tým sú ohrozené aj rôzne akcie a oslavy, ktoré sa v kultúrnom dome 

konajú. Oprava by sa riešila strhnutím starého plechu, olatovania, dať parozábranu, nové 

zvody, nový plech. Jedná sa o plochu 900 m2. Obec uskutočnila aj výberové konanie – 

oslovila troch uchádzačov. Cena za prácu je 31 750,07 eur. Taktiež treba počítať náklady na 
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dosky a laty. Celkové náklady by mali byť vo výške 45 000,-- eur. V rozprave k tomuto bodu 

neboli námietky, poslanci teda hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

a) informáciu o nutnosti výmeny celej strechy kvôli zatekaniu, 

b) informáciu o výbere dodávateľa na výmenu strechy KD. 

 

B:schvaľuje 

      finančné prostriedky na výmenu strechy vo výške 45 000,-- eur. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 62/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 8 Ihrisko v materskej škole 

 

 Starosta v tomto bode informoval poslancov o zakúpení dvojvežovej zostavy do 

ihriska pri materskej škole. Finančné prostriedky už boli na tento projekt schválené. Cena 

zostavy bola 5 877,60 eur. Zároveň sa uskutočnila úprava pieskoviska a urobenie nových 

schodov k hernej zostave. V rozprave neboli žiadne príspevky a poslanci hlasovali za 

uznesenie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) informáciu o doplnení detského ihriska v materskej škole – dvojvežová zostava v cene 

5 877,60 eur, 

b) úpravu pieskoviska a urobenie nových schodov k hernej zostave. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 63/2019 bolo schválené. 

BOD č. 9 Rozpočtové opatrenie č. 2/2019 

 

 V tomto bode predniesla poslancom Rozpočtové opatrenie č. 2/2019 ekonómka obce, 

Ing. Anna Sedláková. Návrh poslanci dostali domov spolu s materiálmi na zasadanie OZ. 

Zmena sa týka navýšenia bežných príjmov o 56 800,-- eur (podpora zamestnanosti ÚPSVaR, 

navýšenie podielových daní). A zmena vo finančných operáciách 24 335,-- eur. Rozpočtované 

príjmy po úprave rozpočtu budú vo výške 1 397 678,-- eur. Vo výdajovej časti zmena zahŕňa 
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opravu strechy na KD, strava, pracovné pomôcky pre zamestnancov z projektu ÚPSVaR, 

výdavky na spoluorganizovanie Country Šuňava a výdavky na Veterán zraz. Spolu bežné 

výdaje 55 300,-- eur. Taktiež ešte v kapitálových výdajoch sa upraví výdaj na detské ihrisko 

vo výške 8 500,-- eur. Výdaje spolu po úprave rozpočtu. 1 361 943,-- eur.  Starosta ešte 

poznamenal, že sa určite bude ešte robiť aj tretia úprava rozpočtu. 

Príspevky v rozprave k uvedenému bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2019 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 64/2019 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 64/2019 bolo schválené. 

BOD č. 10 Havarijný stav mostíka na ulicu Cintorínska 

 

V tomto bode poslancov informoval starosta obce Stanislav Kubaský o havarijnom 

stave mostíka na ulicu Cintorínska vo vyšnej časti obce. Mostík je v zlom stave a je potrebné 

ho celkom rozobrať a znova vybetónovať. Rúra by nebola postačujúca, hlavne pri návalových 

dažďoch. Navrhuje, aby komisia pozrela stav mostíka a odporučila ďalší postup. K tomuto 

bodu sa vyjadril aj Ing. J. Fridman, ktorý hovoril, že mostík videl, podlažie v časti od cesty je 

v zlom stave a je potrebné to stihnúť do zimy. Starosta však hovoril, že bude potrebné 

niekoho najať na rozobratie mostíka, nakoľko obec nestíha vlastnými ľuďmi to urobiť. 

Poslanci v rozprave k tomuto bodu nemali ďalšie pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

havarijný stav mostíka na ulicu Cintorínska, 

B: žiada 

a) Komisiu výstavba zhodnotiť stav mostíka, 

b) Starostu obce, zabezpečiť výstavbu nového mostíka na základe stanoviska komisie, 

C:schvaľuje 

financovanie výstavby nového mostíka z rozpočtu obce. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 65/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 11 Geometrické plány na majetkovoprávne vysporiadanie miestnych komunikácií 

na ulici Š. Šmálika a Tatranskej 

 

 Starosta obce v tomto bode informoval poslancov, že už sú vypracované geometrické 

plány na majetkovoprávne vysporiadanie ďalších ulíc; a to ulice Š. Šmálika a Tatranskej. 

Navrhuje, aby poslanec Marián Cvaniga začal v tejto veci rokovať s vlastníkmi pozemkov, 

hlavne na ulici Tatranská. Pracovníčka obce poslancovi vytlačí listy vlastníctva. Je tiež ešte 

potrebné dorokovať zvyšné časti na ulici Tatranskej podľa predošlého GP.   

Príspevky v rozprave neboli a tak poslanci hlasovali za návrh: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Geometrické plány na mejetkovoprávne vysporiadanie miestnych komunikácií na ulici Š. 

Šmálika a Tatranskej, 

B: žiada 

poslanca Mariána Cvanigu osloviť vlastníkov pozemkov pod miestnou komunikáciou na ulici 

Tatranská podľa GP, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 66/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 Žiadosť Poľovníckeho združenia o dotáciu 

 

V tomto bode sa poslanci venovali žiadosti miestneho Poľovníckeho združenia 

o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce. Uvedenou žiadosťou sa zaoberala už Komisia služieb, 

kultúry, mládeže, športu a verejného záujmu obce Šuňava. Komisia k žiadosti vypracovala aj 

stanovisko, ktoré poslanci obdŕžali spolu s materiálmi na zasadnutie. Poslanci v rozprave 

k uvedenému bodu nemali doplňujúce návrhy a preto hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť miestneho Poľovníckeho združenia o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 

B: berie na vedomie 

stanovisko Komisie služieb, kultúry, mládeže, športu a verejného záujmu obce Šuňava 

k uvedenej žiadosti. Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 67/2019 

C: neschvaľuje 

poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Poľovníckemu združeniu, nakoľko finančné prostriedky 

z rozpočtu obce boli obecným zastupiteľstvom na rok 2019 rozdelené v zmysle Všeobecného 

záväzného nariadenia č. 1/2016 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Obce Šuňava 

organizáciám, ktoré požiadali o dotáciu v súlade s uvedeným VZN. Poľovnícke združenie sa 

o dotáciu môže uchádzať v súlade s VZN č. 1/2016 na rok 2020. 
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Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 67/2019 bolo schválené. 

BOD č. 13 Informácia o e-mailovej komunikácií s pani Luciou Bérešovou vo veci 
návštevy zahraničného zboru v našej obci 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali e-mailovej komunikácií s pani Luciou Bérešovou 

vo veci návštevy zahraničného zboru v našej obci. Pani Bérešová kontaktovala obec 

s ponukou návštevy a vystúpenia zahraničného zboru v našej obci. Lucia Bérešová už dlhé 

roky pracuje v Barcelone a pracuje ako dirigentka viacerých zborov. V októbri bude so svojim 

seniorským zborom na Slovensku a v nedeľu 6. októbra by chcela navštíviť aj Šuňavu, kde by 

členom zboru ukázala obec kde vyrastala a žila. Okrem návštevy by zbor mohol urobiť aj 

krátky koncert pre občanov. Starosta hovoril, že nie je problém zabezpečiť sálu a aj malé 

pohostenie pre zbor. Obec treba prezentovať aj takýmto spôsobom.  

Poslanci v rozprave nemali doplňujúce námietky a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o e-mailovej komunikácií s pani Luciou Bérešovou vo veci návštevy zahraničného 

zboru v našej obci, 

B: prerokovalo  

ponuku vystúpenia Singfonia de Barcelona v októbri 2019 (6. október), 

C: žiada 

starostu obce, zabezpečiť občerstvenie a pohostenie pre účinkujúcich členov zboru zo 

zahraničia. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 68/2019 bolo schválené. 

 

Bod č. 14 Interpelácie poslancov 

Neboli podané. 

BOD č. 15 Rôzne 

Zakúpenie defibrilátora 

V tomto bode poslancov informoval starosta obce o tom, že obec už zakúpila 

defibrilátor, ktorý je momentálne v zasadacej miestnosti OcÚ. Informoval poslancov, že po 

viacerých úvahách by bolo najlepšie defibrilátor umiestniť do vstupnej chodby obecného 

úradu. Bude tam nainštalovaná kamera, svetlo a na vchodové dvere bude osadená malá 
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skrinka s kľúčom od dverí (pre prípad nutnosti defibrilátora mimo hodín kedy je OcÚ 

otvorený). Je to lepšie, nakoľko to nebude exteriér a nebudú tam výkyvy teplôt. Skrinka 

obsahuje aj alarm. Defibrilátor obsahuje elektródy pre dospelých, ale obec plánuje dokúpiť aj 

detské elektródy. Životnosť batérie by mala byť 5 rokov. Zakúpenie defibrilátora je nahlásené 

na krajskom dispečingu záchrannej služby, aby vedeli nás kontaktovať v prípade potreby. 

Poslanci k tomuto bodu nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o zakúpení defibrilátora so skrinkou v celkovej hodnote 2578,80 eur, 

B: schvaľuje 

umiestnenie defibrilátora do vstupnej chodby Obecného úradu Šuňava s kamerou 

a osvetlením a namontovanie skrinky s kľúčom od vstupných dvier OcÚ, ktorý bude pod 

ochranným sklom, ktoré sa v prípade potreby rozbije.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 69/2019 bolo schválené. 

 

Rekonštrukcia starej časti budovy materskej školy 

 Starosta obce poslancom predniesol grafický návrh -  pôdorys na rekonštrukciu starej 

časti budovy materskej školy. Podľa návrhu by sa mala postaviť/pristaviť budova pre 15-17 

detí.  

V rozprave k tomuto bodu vystúpila poslankyňa Ing. M. Ilenčíková. Hovorila, že obec 

by mala investovať do vlastného majetku. Cirkev nestavala túto budovu. Na to reagoval 

starosta a hovoril, že škôlka bola vždy cirkevná, aj keď ju stavali obyvatelia obce, ale obecné 

to nebolo. Ani v kronikách sa nepíše, že by škôlka bola obecná. Postavená bola v roku 1848. 

Štátna škola bola len vo Vyšnej Šuňave. Podľa informácií, cirkev neplánuje dlhodobo 

využívať priestory škôlky. V rozprave ďalej poslanci hovorili, že by bolo najlepšie zistiť, 

koľko by celá investícia stála a potom sa rozhodnúť. Po rozprave poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

návrh na rekonštrukciu a prístavbu starej časti materskej školy podľa navrhovaného pôdorysu, 

B: žiada 

starostu obce zabezpečiť projektovú dokumentáciu s rozpočtom na predpokladanú investíciu. 

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 70/2019 bolo schválené. 
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Žiadosť pána Milana Hudáča o zmenu a doplnok územného plánu obce so zámerom 

výstavby bytového domu 

 Starosta obce informoval poslancov o doručení návrhu pána Milana Hudáča o zmenu 

a doplnok územného plánu so zámerom výstavby bytového domu v k.ú. Nižná Šuňava. Na 

predchádzajúcom zasadaní sa už žiadosťou pána Hudáča poslanci zaoberali, uznesením ho 

požiadali o grafické doplnenie svojej žiadosti. Pán Hudáč svoj zámer doručil neskôr ako bol 

stanovený termín. Preto tento návrh je zaradený v bode Rôzne. Pán Hudáč bol prítomný  preto 

dostal slovo. Hovoril, že jeho zámer je vystavať bytový dom pre mladé rodiny, s troma 

poschodiami. Pre každý byt parkovacie miesto. Prítomní boli aj susedia pozemku. Hovorili 

svoje názory a postrehy k uvedenému návrhu bytového domu. V rozprave vystúpil poslanec 

Ing. J. Fridman, ktorý poznamenal, že je škoda, že s takýmto návrhom neprišiel ešte v čase 

kedy sa robila zmena a doplnok územného plánu. Tá bola len nedávno schválená. Táto 

lokalita nemá v územnom pláne bytový dom, je otázne či by tento návrh aj prešiel, záležalo 

by to aj od ostatných orgánov, ktoré sa vyjadrujú k zmene územnoplánovacej dokumentácii.  

Poslanci preto po rozprave hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

návrh pána Milana Hudáča o zmenu a doplnok územného plánu so zámerom výstavby 

bytového domu v k.ú. Nižná Šuňava, ulica Mieru. 

B: žiada 

pána Hudáča, aby svoj zámer prerokoval s dotknutými subjektami a susedmi.  

Hlasovanie:    
Za: 6 Mgr. H. Barilla, Matúš Cvaniga, M. Mišianik, Marián Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, ,  Ing. 

J.  Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomní: 2 Miroslav Čuba, Ján Gorka 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 71/2019 bolo schválené. 

 

V ďalšej časti bodu Rôzne starosta obce sa pýtal poslanca Mariána Cvanigu, či oslovil 

nejakého statika ohľadom statického posudku na budovu bývalých potravín s.č. 256. Poslanec 

nikoho nenašiel. Avšak pýtal sa či pani Moulaiová (bývalá nájomníčka budovy) zaplatila svoj 

dlh voči obci. Starosta informoval, že nezaplatila. 

Poslankyňa Ing. M. Ilečníková, sa pýtala na obecnú kroniku, nakoľko posledné roky nie sú 

dopísané. Starosta hovoril, že ešte je potrebné doplniť texty za jednotlivé roky a potom sa 

kronika za chýbajúce roky bude dopisovať.  

Bod č. 16 Diskusia 

 

V tomto bode sa pýtala poslankyňa Ing. M. Ilečníková na umiestnenie družstiev 

mladých hasičov dievčat a chlapcov, ktorí nás reprezentovali v zahraničí. Dievčatá vo 

Švajčiarsku sa umiestnili na 11 mieste. Chlapci vo svojej kategórii v Rakúsku,  zvíťazili.  

Zastupiteľstvo ďalej hovorilo o neporiadku okolo zberných miest separovaného zberu. 

Že by bolo vhodné urobiť relácie do OTV a keď to nepomôže zrušiť aspoň tie najhoršie 

udržiavané. V OTV sa už ohľadom separovaného zberu robilo veľa príspevkov, takže je tu 

vážna pochybnosť, či by nové príspevky pomohli.  
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 V diskusii dostali priestor aj prítomní občania.  

Záver 

 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský poďakoval prítomným za účasť 

a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Mgr. Henrich Barilla 

      Ing. Ján Fridman 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


